
Zápis z 8. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 24. 11. 2023
Přítomni: Faigl, Fliegel, Habala, Havlíček, Hrzina, Janíček, Kočárník, Krpenský, Klimtová,

Kočárník, Koller, Kubík, Nováková, Reiser, Roztočil, Rišková, Štěpán, Voves, Zoula
Omluveni: Kyncl, Miltner, Novák, Sláma, Špetlík
Nepřítomni:
Hosté: Páta (děkan), Jakovenko (proděkan pro studium), Sobotíková (proděkan pro

studium), Mráz (tajemník FEL), Polívka (proděkan pro studium), Kočí (proděkan pro
IT), Husák (garant programu Učitelství elektrotechnických a kybernetických
předmětů pro střední školy)

Předsedající: Reiser, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík.

Program zasedání:

1. Schválení programu 8. řádného zasedání.
2. Schválení zápisu 7. řádného zasedání.
3. Schválení harmonogramu na ak. rok 2024/2025 (odpovědná osoba: doc. Sobotíková).
4. Projednání Směrnice děkana pro závěrečné práce a státní zkoušky v bakalářských a

magisterských studijních programech na ČVUT FEL (odpovědná osoba: doc. Sobotíková).
5. Oznámení výsledků hlasování per rollam o ustanovení předsednictva volební komise pro

doplňovací volby do AS ČVUT v obvodu studentů FEL (odpovědná osoba: doc. Roztočil).
6. Volba zastupce FEL do RVS (odpovědná osoba: doc. Roztočil).
7. Projednání návrhu magisterského studijního programu Učitelství elektrotechnických a

kybernetických předmětů pro střední školy (odpovědná osoba: prof. Jakovenko).
8. Různé.
9. Termín příštího zasedání.

Od posledního zasedání neproběhlo žádné per rollam hlasování.

Seznam příloh:

1. Detailní výsledky hlasování
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Začátek zasedání:

9.22
Ad 1. Schválení programu 8. řádného zasedání

Byl poskytnut prostor pro dotazy a připomínky, který nikdo nevyužil.

9.23
Hlasování:
Schválení programu 8. řádného zasedání.
Výsledek hlasování: 18/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Program zasedání byl schválen.

9.24
Ad 2. Schválení zápisu 7. řádného zasedání

Byl poskytnut prostor pro dotazy a připomínky, který nikdo nevyužil.

9.24
Hlasování:
Schválení zápisu z 7. řádného zasedání.
Výsledek hlasování: 16/0/2 (pro/proti/zdržel se) – Zápis byl schválen.

9.24
Ad 3. Schválení harmonogramu na ak. rok 2024/2025 (odpovědná osoba: doc. Sobotíková).

Sobotíková představila drobné změny v harmonogramu, mezi kterými hlavní změnou je natažení
státní závěrečné zkoušky v zimním termínu pro bakalářské a magisterské obory.

9.26
Hlasování:
Usnesení 8/1: AS FEL projednal a podporuje časový plán akademického roku 2024/2025 ČVUT
FEL.
Výsledek hlasování: 18/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Usnesení schváleno.

9.27
Ad 4. Projednání Směrnice děkana pro závěrečné práce a státní zkoušky v bakalářských a
magisterských studijních programech na ČVUT FEL (odpovědná osoba: doc. Sobotíková).

Sobotíková představila drobné změny v podobě změny jednoho termínu seznámení studenta o
výsledcích s ohledem na Studijní a zkušebního řádu ČVUT.

Kočárník protestuje proti této změně z důvodu ohrožení účasti oponentů. Sobotíková připomíná, že
se jedná o změnu danou Studijního a zkušebního řádu ČVUT. Hrzina navrhuje tedy zkrátit o dva
dny dobu odevzdání prací.

9.31
Hlasování:
Usnesení 8/2: AS FEL projednal a podporuje směrnici děkana pro závěrečné práce a státní zkoušky
v bakalářských a magisterských studijních programech na ČVUT FEL.
Výsledek hlasování: 16/0/2 (pro/proti/zdržel se) – Usnesení schváleno.
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9.33
Ad 5. Oznámení výsledků hlasování per rollam o ustanovení předsednictva volební komise
pro doplňovací volby do AS ČVUT v obvodu studentů FEL (odpovědná osoba: doc. Roztočil)

Roztočil seznámil s výsledky per rollam hlasování z 31. 10. 2023 a 1. 11. 2023, celkem bylo
odesláno 20 hlasů, 3 se zdrželi, 17 ano.

Per rollam hlasování:
AS FEL jmenoval volební komisi pro řádné volby do AS FEL ve volebním obvodu studentů ve
složení: V. Janíček (předseda), P. Habala (místopředseda) a M. Zoula (místopředseda). Tímto
usnesením se mění Usnesení 6-6 ze dne 22. 9. 2023. Souhlasíte s tímto usnesením?
Výsledek hlasování: 17/0/3 (pro/proti/zdržel se) – Usnesení schváleno per rollam.

9.36
Ad 6. Volba zastupce FEL do RVS (odpovědná osoba: doc. Roztočil).

Roztočil představil problematiku zástupce FEL do Rady vysokých škol (RVS). Dle tohoto statutu
může každá fakulta nominovat jednoho zastupce do tohoto orgánu. Členem v současném stálém
zasedání za FEL byl doc. Ing. Stanislav Vítek, Ph. D.

Roztočil navrhuje Jakovenka, který s nominací souhlasí.

9.45
Hlasování:
AS FEL zvolil prof. Jakovenka jako zástupce FEL do Rady vysokých škol.
Výsledek hlasování: 18/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Schváleno.

Jakovenko děkuje za svěřenou důvěru.

9.46
Ad 7. Projednání návrhu magisterského studijního programu Učitelství elektrotechnických a
kybernetických předmětů pro střední školy (odpovědná osoba: prof. Jakovenko).

Jakovenko představil v jakém stavu se návrh programu nachází a jaké kroky v procesu schvalování
zbývají. Husák z pozice garanta chystaného programu představil program, který se primárně
zaměřuje na pedagogickou přípravu absolventů pro výuku elektrotechnických předmětů.

Havlíček se ptá na chybějící bezpečnost v elektrotechnice, případně na alternativní způsob řešení.
Husák připouští, že tato otázka zatím nebyla řešena.

Reiser se ptá na neabsolvování předpokládaných předmětů v předcházející etapě studia.
Husák: v průběhu přijímacího pohovoru může být někdo být přijat s podmínkou absolvování
chybějících předmětů. Předpokládají se absolventi naší fakulty a příbuzných oborů.

Reiser se ptá na možnost kombinace elektrotechnických a kybernetických předmětů.
Husák odpovídá, že dělení předmětů je arbitrární a možné kombinovat.

Reiser připomíná podobnost kybernetických předmětů s bakalářským KyRem.
Husák odpovídá, že předměty by se měly od bakalářských předmětů lišit a jedná se o záležitost
kateder.
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Zoula se ptá na přijímací řízení s ohledem na předchozí absolvované předměty.
Husák pokud student projde přijímacím řízením, tak může být přijat bez ohledu na předchozí
vzdělávání.

Zoula se ptá na možnosti pedagogické praxe pro studenty jiných programů a jejich reflexi.
Husák odpovídá, že reflexe a zpětná vazba našim studentům bude poskytnuta v rámci těchto
předmětů ze strany partnerských středních škol.

Zoula připomíná, že termíny (2. a 3. semestr) předmětů praxe nereflektují školní rok.
Husák: to bylo ze zadání.

Voves se ptá k didaktickým předmětům, u kterých nechápe jejich význam.
Husák připomíná, že se jedná o pojmy v pedagogice běžně užívané a že jejich vyučující s nimi mají
hluboké zkušenosti.

Krpenský se ptá na zdroj odhadu počtu studentů (30 prezenčně a 30 kombinovaně).
Husák odpovídá, že neproběhla analýza a je odhadováno čistě podle zkušeností.

Kubík se dotazuje na geografickou distribuci středních školy, se kterými bylo jednáno ohledně
praxí, kolik z nich je v Praze.
Husák: domlouvání praxe je na studentovi, pouze doporučené střední školy. Osloveny byly
především fakultní školy FEL.

Kubík se ptá na kreditové ohodnocení diplomové práce (9 kreditů) v kontextu kreditového
ohodnocení jiných programů (25 a 30 kreditů pro OI a KyR) a očekávaného rozsahu a kvality
diplomových prací.
Husák: bylo zmíněno i na vědecké radě, hodně pedagogiky a pedagogické činnosti, které plynou z
jiných předmětů.

Reiser se ptá na kdy bude probíhat pedagogická praxe v rámci harmonogramu semestru.
Husák: buď kombinace s výukou, nebo bloková výuka.

10.20
Hlasování:
Usnesení 8/3: AS FEL projednal a podporuje návrh magisterského studijního programu Učitelství
elektrotechnických a kybernetických předmětů pro střední školy.
Výsledek hlasování: 18/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Usnesení schváleno.

10.21
Ad 6. Různé

Páta z pozice děkana informoval o aktuálním dění na fakultě. Na úrovni ČVUT bylo vypsáno
výběrové řízení na kvestora (na základě požadavků děkanů). Operační projekt Jan Amos Komenský
v oblastech Kybernetika a robotika (profesor Hanzálek), Energetika, moderní zdroje a baterie, a
Výzkum umělé inteligence a lidského mozku. Na rektorátu se diskutuje projekt národní obnovy
(trojvýzva). Děkan děkuje za organizaci plesu a organizátorům promocí. Proběhl incident na FJFI,
děkan děkuje všem kolegům z SVTI za řešení problému zejména Kočímu a Samkovi nejen v rámci
FEL, ale i celé ČVUT. Havlíček po vyzvání doplňuje, že na komisi byly řešeny technické aspekty
proběhlé události. Kočí připomněl, že jsme na podobný incident připravenejší a omlouvá se za
případné omezení plynoucí z nezbytných opatření. Páta připomíná nadcházející události Staň se na
den expertem na elektromobilitu a dny otevřených dveří.
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Roztočil se těší na další spolupráci.

Zoula představil proběhnutí voleb a předběžné výsledky (Sláma, Krpenský, Měkota, Miltner, Kubík
do AS FEL). Hlasovalo 303 z 3060. Výsledky budou platné po uplynutí 10 denní připomínkovací
lhůty. AS ČVUT v řádných ani doplňovacích voleb nebylo dostatečná volební účast (hranice 15 %)
a bude třeba volby opakovat. Reiser připomíná závažný problém černé reklamy v Dejvicích, kdy
opakovaně docházelo k otáčení volebních plakátů a jejich přelepování jinou reklamou a to včetně
akcí Elektroformule. Hrzina měl problém rozeznat plakáty a poznat z nich, že se jedná o volby.
Janíček děkuje Zoulovi za organizaci voleb.

Roztočil: pojďme probrat detaily po zasedání a na komisi.

Kubík: pojďme na komisi probrat možnosti řešení černé reklamy.

Habala: propagace voleb není prací volební komise, ta zajišťuje pouze technické řešení a
připomíná, že trvalo tři měsíce dostat popisy jednotlivých komisí.
Reiser připomíná, že popisy nejsou stále kompletní.

10.47
Ad 7. Termín příštího zasedání

Hlasování:
Termín příštího zasedání bude 15. 12. 2023
Výsledek hlasování: 16/0/2 (pro/proti/zdržel se) – Termín schválen.

Zasedání skončilo v 10.48

9. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 15. 12. 2023
od 9.15 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.

Zapsal: Kubík další úpravy: předsednictvo, Zoula
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Příloha 1: Detailní výsledky hlasování o usneseních

Usnesení

Celé jméno Usnesení 8/1 Usnesení 8/2 Usnesení 8/3

Jan Faigl Pro Pro Pro

Karel Fliegel Pro Pro Pro

Petr Habala Pro Pro Pro

Radek Havlíček Pro Pro Pro

Pavel Hrzina Pro Zdržel se Pro

Vladimír Janíček Pro Pro Pro

Markéta Klimtová Pro Pro Pro

Petr Kočárník Pro Pro Pro

Jan Koller Pro Zdržel se Pro

Antonín Krpenský Pro Pro Pro

Jiří Kubík Pro Pro Pro

Jan Kyncl --- --- ---

Marek Miltner --- --- ---

Daniel Novák --- --- ---

Kateřina Nováková Pro Pro Pro

Michal Reiser Pro Pro Pro

Anastázie Rišková Pro Pro Pro

Jaroslav Roztočil Pro Pro Pro

Jakub Sláma --- --- ---

Radim Špetlík --- --- ---

Petr Štěpán Pro Pro Pro

Jan Voves Pro Pro Pro

Martin Zoula Pro Pro Pro

Celkem Pro 18 16 18

Celkem Proti 0 0 0

Celkem Zdržel se 0 2 0
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